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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-06-04 18.00-19.00
Plats: Gröna Ridhuset

Närvarande:
Ebba Drugge
Agnes Lindström
Rebecka Bonnevier
Enya Harmark

Ej Närvarande:
Tilda Moodysson
Saga Gidlund
Martin Viksten

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Ebba valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Det är på väg.

§ 5 EKONOMI
Det går bra, alla pengar är inne inför ridläger.
Förslag: GCT, Gröna Lund, Horse Show.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
- Status pantmaskinen, pengarna har kommit in.
- Utvärdering cafeteriamöte, det gick bra.
- Status information om kidsen till ridlägret. Ebba har skickat ut. Sammanfattning och

info finns uppe på fb.
- Planering av skjuts och samlingstider. Alla kan nog skjutsa, borde gå att få ihop. Ebba

skickar påminnelser när ridlägret närmar sig.
- Status mobilförbud på plats. Fungerar ganska bra, behöver inte se över reglerna

ytterligare.
- Status öppna anmälan till cafeterian 24/25. Det är öppet, några anmälda.
- Status lottning till cafeterian 24/25. Sara Skullerder lottar.

http://www.sfrk.nu
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- Se över dokument till cafeterian 24/25. Vi kollar igenom dokumentet och kollar om

det behövs uppdateringar.
- Status eventuellt hitta nytt ridläger till sommaren 25. Vi kollar runt.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
- Status pluggstugor. Planering inför hösten. Sparar till nästa möte.
- Utvärdering mys/städ/lek-aktivitet. Det gick bra.
- Planering kompisvecka till hösten, spika datum. Datum: V.36. Gömma nallar, lappar

på skåpen, tipsrunda. tema: Hästens ledstjärnor. Dagens häst, omröstning och info om
den på instagram. Planera mer sen.

- Planering käpphäst KM. Saga och Agnes håller i den.
- Planering brännbollsturnering. Nödfall har vi avslutningsaktiviter här hemma, annars

gör vi som planerat.
- Övernattning på anläggningen. Undersöker möjligheter att sova över och kollar med

ridskolan.
- Planering Glädjehoppet i augusti, spika datum. V.34 söndagen 25/8. Tilda bjuder in

Väsby ridklubb.
- Pizzakväll? Kanske i samband med övernattning?
- Aktivitet fritidsgård. De ska bjuda in oss till skolor och vi ska ha käpphästhoppning

med barnen på fritids. Maila och kolla om vi kan få svara senare. Lägger in ett extra
möte och fattar beslut då. Period 1 (fram till höstlovet) tisdagar och torsdagar mellan
15-16.30.

- Stockolms Fältittklubb terrängtävling med käpphäst. Vi kan göra reklam för deras
käpphästtävling.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
- Status QR-kod. Martin har gett upp men ska prata med Lema.
- Status anordna aktivitet-dokument. De är inte klara, siktar på att bli klar tills

höstlovet.
- Status inlogg LOK-appen. Rebecka och Linda löser det.
- Status uppdaterade presentationer på hemsidan. Alla som kommit in har blivit

uppdaterade.
- Status intressekoll seniorstyrelse. Väntar på svar från stora styrelsen.
- Status extranyckel till klubbmästare. Stora styrelsen ska fixa, Berit har ansvar.
- Planering städning cafeteriaförrådet. Förslag om tillfällen 17/6 och 27/6. Man

kommer på ett av datumen, tid bestäms efterhand. Agnes skickar ut en doodle.
- Glass i cafeterian. Köper in till hösten. Provar dock redan 6/6 med glass och se hur det

säljer.
- Mer halloweenpynt. Tilda ska det hämta på 6/6 och Ebba kollar igenom både det och

julpyntet.
- Ebba håller koll på REA på hööks och köper in priser till aktiviteter.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
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Agnes skapar en doodle och därefter bestämmer vi mötestid.

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Kompisveckan.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Rebecka Bonnevier

Justeras:

Agnes Lindström Ebba Drugge
Ordförande Justeringsperson


